

Protokoll för vårterminsmöte VTM/23

Närvarande

Styrelsen

Ordförande	Elin Helmersson	E21	
Kontaktor	Axel Andersson	E21	
Cafémästare	Fredrik Giang	BME21	
Förvaltningschef	Liam Liljeqvist	E21	
Informationschef	Ruth Palm	BME22	Närvarande t.o.m. §18 och åter §19
Krögare	Jonna Widstrand	BME21	
Øverphøs	Matilda Torén	BME21	
Ordförande för näringslivsutskottet	David Dahlin	E22	
Entertainer	Otto Mörner	E21	
Pengamästare	Axel Lagerstedt	E21	
Sexmästare	Klara Sjöblom	BME22	Närvarande t.o.m. §10:A
Studierådsordförande	Tobias Ljungholm	BME22	

**Medlemmar**

Adam Forsell	E22	
Alex Bringsarve	E21	
Alfred Morland	E21	
Gabriel Andersson	E21	
Leo Guldåker	E21	
Fremja Ekre	BME20	
Jacob Forsell	E19	
Jacob Rinderud	E19	
Robin Bengtsson	E19	
Anna Hollsten	BME19	
Joakim Magnusson Fredlund	BME19	
Tove Hager	BME19	
Sarah Qaoud	E21	Närvarande t.o.m. §20:D
Enar Sundgren	E22	Närvarande t.o.m. §16
Axel Froborg	E20	Närvarande t.o.m. §20:D
Filip Larsson	E17	Närvarande t.o.m. §21:A
Jesper Follin	BME20	Närvarande t.o.m. §12
Morris Thånell	BME19	Närvarande fr.o.m. §6
Anton Sigurdsson	E21	Närvarande t.o.m. §16
Charlie Celandier	E21	Närvarande t.o.m. §16
Ruben Österlund	BME22	Närvarande fr.o.m. §12
Alen Mahmutovic	BME22	Närvarande t.o.m. §20
Agnes Möller	BME20	Närvarande t.o.m. §20:D
Julia Nilsson	BME21	Närvarande t.o.m. §21:A
Filip Fridberg	BME22	Närvarande t.o.m. §20:D
Linnéa Törnblom	BME21	Närvarande t.o.m. §20:E
Ebba Wallenberg	BME20	Närvarande t.o.m. §20:D
Elsa Westerdahl	BME22	Närvarande t.o.m. §20:D
Alva Wittenmark	BME22	Närvarande t.o.m. §20:D
Morten Hvid	E22	Närvarande fr.o.m. §12 t.o.m §16
Jonathan von Bergen	E21	Närvarande t.o.m. §20:D
Axel Sweger	E19	Närvarande fr.o.m. §12 t.o.m §20
Klara Lööf	E21	Närvarande fr.o.m. §12 t.o.m §20:D
Cornelia Norén Vosveld	E21	Närvarande t.o.m. §20:D
Emil Sjöland	E20	Närvarande fr.o.m. §12 t.o.m §20:D
Hugo Wikholm	E19	Närvarande fr.o.m. §12 t.o.m §20:J
Albin Lind	E22	Närvarande t.o.m. §16 och åter §20:C
Dante Sevedsson	E22	Närvarande fr.o.m. §12 t.o.m §15
Erik Wickström	BME19	Närvarande fr.o.m. §6 t.o.m §15
Hannes Månsson	E22	Närvarande fr.o.m. §12 t.o.m §20:I
Lukas Niklasson Lundqvist	E21	Närvarande t.o.m. §20:C
Johanna Engsner	BME21	Närvarande fr.o.m. §12 t.o.m 20:D
Christoffer Johansson	E22	Närvarande fr.o.m. §12 t.o.m §16
Elisabeth Dierschke Passikhani	BME21	Närvarande t.o.m. §20:E
Petter Melander	BME19	Närvarande fr.o.m. §6 t.o.m §15 och åter §20:A t.o.m §20:D

Ständigt adjungerande

Talman	Theo Nyman	BME19	
Kårrepresentant	Axel Syrén		Närvarande t.o.m. §13
Inspektor	Johan Gran		Närvarande t.o.m. §12

Adjungerande

Näringslivsansvarig vid TLTH	Rebecka Knutsson	Närvarande t.o.m. §9
Kontaktor emeritus	Erik Brahemark Danielsen	Närvarande t.o.m. §16



Protokoll

§1 Talmannen förklarar mötet öppnat

Talman Theo Nyman förklarade mötet öppnat kl. 17.23.

§2 Val av mötesordförande

Talman Theo Nyman valdes.

§3 Val av mötessekreterare

Kontaktor Axel Andersson valdes.

§4 Godkännande av tid och sätt

Mötet beslutade att godkänna tid och sätt.

§5 Val av två justeringspersoner

Anna Hollsten och Joakim Magnusson Fredlund valdes till justerare.

§6 Adjungeringar

Mötet beslutade att adjungera samtliga under avsnittet *Adjungerade* i protokollet.

§7 Godkännande av dagordningen

Johan Gran yrkade på att behandla §21:I efter §9.

Föredragningslistan godkändes med samtliga yrkanden.

§8 Föregående sektionens protokoll

Protokoll för VM/22 lades till handlingarna. Protokoll för HTM/22 lades till handlingarna.

§9 Meddelanden

Tobias Ljungholm uppmanade till att fylla i alla CEQ.

Tobias Ljungholm uppmanade till att söka mentor för höstens nyantagna studenter.

Liam Liljeqvist uppmanade till att söka diod.

Elin Helmersson meddelade att den totala summan motionärer och styrelsen äskar för detta möte uppgår till cirka 60 000 kr.

Rebecka Knutsson och Axel Syrén presenterade om Teknologkårens verksamhet. De förklarade hur Teknologkåren fungerar, de möjligheter som finns inom verksamheten och vilka poster som finns att söka. Därefter uppmanades sektionen att söka till poster på Teknologkåren, och hänvisades till mer information på tlth.se.

Joakim Magnusson Fredlund presenterade hållbarhetskollegiet och dess verksamhet.

Mötet gick från §9 till §21:I

§21:I Borttagande av posten skyddsombud med ansvar för fysisk miljö

Tobias Ljungholm och Liam Liljeqvist presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Joakim Magnusson Fredlund yrkade på att ändra från



Utbildningsbevakare (1)

- är sektionens studerandeskyddsombud med ansvar för fysisk miljö,

till

Utbildningsbevakare, tillika studerandeskyddsombud (1),

samt att ändra

från

Förvaltningschef (u)

- har det övergripande ansvaret för sektionens lokaler och inventarier och vad därmed äga sammanhang,
- påverkar studenternas arbetsförhållanden i syfte att bidra till en god studiemiljö i akademiska hus lokaler,
- deltar i husets skyddsron, samt
- finnas representerad i husets HMS-kommitté och där hålla sig uppdaterad och informera sektionens styrelse om läget i huset.

till

Förvaltningschef (u)

- har det övergripande ansvaret för sektionens lokaler och inventarier och vad därmed äga sammanhang,
- påverkar studenternas arbetsförhållanden i syfte att bidra till en god studiemiljö i akademiska hus lokaler,
- är sektionens studerandeskyddsombud med ansvar för fysisk miljö i sektionens lokaler, och deltar som denna på E-husets skyddsron, samt
- finnas representerad i husets HMS-kommitté och där hålla sig uppdaterad och informera sektionens styrelse om läget i huset.

Liam Liljeqvist yrkade på att ändra

från

Förvaltningschef (u)

- har det övergripande ansvaret för sektionens lokaler och inventarier och vad därmed äga sammanhang,
- påverkar studenternas arbetsförhållanden i syfte att bidra till en god studiemiljö i akademiska hus lokaler,
- deltar i husets skyddsron, samt
- finnas representerad i husets HMS-kommitté och där hålla sig uppdaterad och informera sektionens styrelse om läget i huset.

till

Förvaltningschef (u)

- har det övergripande ansvaret för sektionens lokaler och inventarier och vad därmed äga sammanhang,
- finnas representerad i husets HMS-kommitté och där hålla sig uppdaterad och informera sektionens styrelse om läget i huset.



- påverkar studenternas arbetsförhållanden i syfte att bidra till en god studiemiljö i akademiska hus lokaler, samt
- deltar i husets skyddsrand.

samt att lägga till under utbildningsbevakare

- finnas representerad i husets HMS-kommitté och där hålla sig uppdaterad och informera sektionens styrelse om läget i huset.

Liam Liljeqvist jämkade sig med Joakim Magnusson Fredlunds yrkande angående utbildningsbevakarens beskrivning och titel.

Mötet beslutade att gå vidare med Liam Liljeqvists yrkande.

Mötet beslutade att bifalla Liam Liljeqvists yrkande.

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade propositionen.

I och med bifallet entledigades sittande studerandeskyddsombud med ansvar för fysisk miljö.

Mötet gick från §21:I till §10

§10 Beslutsuppföljning

A) Inköp av diskjockeybord

Jesper Follin presenterade beslutsuppföljningen.

Mötet beslutade att stryka *Inköp av diskjockeybord* från beslutsuppföljningen.

B) Upprustning av toaletter

Liam Liljeqvist presenterade beslutsuppföljningen.

Mötet beslutade att skjuta upp beslutsuppföljningen av *Upprustning av toaletter* till HTM/23.

§11 Uttag ur sektionens fonder

Axel Lagerstedt berättade om vilka uttag som gjorts ur sektionens fonder sedan senaste sektionensmötet.

Uttag ur sektionens fonder lades till handlingarna.

Theo Nyman yrkade på att välja Elin Helmersson till mötesordförande för §12 till §15.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

§12 Verksamhet 2022

A) Verksamhetsberättelser

Styrelsen 2022 och valberedningens ordförande 2022 presenterade verksamhetsberättelser för året 2022.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.

Verksamhetsberättelser för 2022 lades till handlingarna.

B) Uppföljning av verksamhetsplan

Styrelsen 2022 presenterade uppföljningen av verksamhetsplanen 2022.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.

Uppföljning av verksamhetsplanen för 2022 lades till handlingarna.



Elin Helmersson yrkade på att ajournera mötet i 7 minuter från 18:52.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

Mötet återupptogs 18:59.

Tobias Ljungholm yrkade på att ajournera mötet i 30 minuter efter §16.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

§13 Bokslut 2022

Morris Thånell presenterade bokslutet för 2022.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till Morris.

Bokslut för 2022 lades till handlingarna.

§14 Revisionsberättelse 2022

Theo Nyman presenterade revisionsberättelsen för 2022.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Revisionsberättelse för 2022 lades till handlingarna.

§15 Frågan om ansvarsfrihet för 2022

A) Funktionärer

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att finna funktionärerna 2022 ansvarsfria.

B) Utskott

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att finna utskotten 2022 ansvarsfria.

C) Styrelse

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att finna styrelsen 2022 ansvarsfri.

D) Revisorer

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att finna revisorerna 2022 ansvarsfria.

E) Valberedning

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att finna valberedningen 2022 ansvarsfri.



§16 Styrelsens förslag till resultatdisposition

Morris Thånell presenterade styrelsens förslag till resultatdisposition.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

Mötet ajournerades i 30 minuter från 19:37.

Mötet återupptogs 20:09.

§17 Ekonomisk rapport

Axel Lagerstedt presenterade en rapport över sektionens ekonomi.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

§18 Verksamhet 2023

A) Utskottsrapporter

Styrelsen och valberedningens ordförande 2023 presenterade utskottsrapporter.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Utskottsrapporterna lades till handlingarna.

B) Uppföljning av verksamhetsplan

Styrelsen 2023 presenterade uppföljning av verksamhetsplanen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Verksamhetsplansuppföljningen lades till handlingarna.

Linnéa Törnblom yrkade på att behandla §20:I före §20:C.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

§19 Val

A) Val av funktionärer

Mötet beslutade att vakantsätta Teknokrat.

Alen Mahmutovic kandiderade till posten som Tekninkfokusansvarig.

Mötet beslutade att välja Alen Mahmutovic till Tekninkfokusansvarig 2023/2024.

Mötet beslutade att vakantsätta øvermarskalk.

Mötet beslutade att vakantsätta balkommité.

§20 Behandling av motioner

A) Alla dioder må vara lökiga

Undertecknad i motionen valde att inte lyfta handlingen.



B) Inköp av ny utrustning för EBB

Jonathan von Bergen presenterade motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Otto Mörner presenterade styrelsens svar på motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla motionen i sin helhet.

Mötet gick från §20:B till §20:I

§20:I Inköp av Hacke Hackspett maskotdräkt och ny post "maskot"

Linnéa Törnblom presenterade motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Axel Lagerstedt presenterade styrelsens svar på motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Motionären jämkade sig med styrelsens yrkande.

Mötet beslutade att tilläggsyrka att köpa in kostymen i storlek L.

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade motionen i sin helhet.

Mötet gick från §20:I till §20:C

C) Välj filmerE och fotografer efter valmötet

Tobias Ljungholm presenterade motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Axel Andersson informerade om en miss i införandet av motionen: fotograf och filmerE ska väljas per kalenderår.

Elin Helmersson presenterade styrelsens svar på motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Joakim Magnusson Fredlund yrkade på att ändra från

Fotograf (3)

- ansvarar för fotografering och redigering av detta material i sektionens ändamål, samt
- väljs per läsår av styrelsen på rekommendation av informationschefen.

FilmarE (2)

- ansvarar för filmande och redigering av detta material i sektionens ändamål, samt
- väljs per läsår av styrelsen på rekommendation av informationschefen.



till

Fotograf (3)

- ansvarar för fotografering och redigering av detta material i sektionens ändamål, samt
- väljs av styrelsen på rekommendation av informationschefen.

FilmarE (2)

- ansvarar för filmande och redigering av detta material i sektionens ändamål, samt
- väljs av styrelsen på rekommendation av informationschefen.

Tobias Ljungholm jämkade sig med yrkandet.

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade motionen i sin helhet.

D) Instiftande av Gyllene Hacke

Tobias Ljungholm presenterade motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Jonna Widstrand presenterade styrelsens svar på motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Gabriel Andersson yrkade på att återremittera motionen.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

Theo Nyman yrkade på att ajournera mötet i 10 minuter till 22:04.

Mötet återupptogs 22:05

E) Inköp av adobelicens till NollU

Undertecknad i motionen valde att inte lyfta handlingen.

F) Inköp av kamera och stativ

Ruth Palm presenterade motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Axel Andersson presenterade styrelsens svar på motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla motionen i sin helhet.

G) Köpa in kamerahus samt objektiv

Hugo Wikholm presenterade motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Ruth Palm presenterade styrelsens svar på motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.



Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla motionen i sin helhet.

H) Återinförandet av posten karnevalsmalaj

Filip Larsson presenterade motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Axel Andersson presenterade styrelsens svar på motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Axel Lagerstedt yrkade på att ändra

från

Karnevalsmalaj (1)

- organiserar sektionens deltagande i och omkring Lundakarnevalen,
- har mandatperiod läsår, samt
- väljs endast till de år då Lundakarnevalen är (vart fjärde år).

till

Karnevalsmalaj (1)

- organiserar sektionens deltagande i och omkring Lundakarnevalen,
- väljs in på vårterminsmötet och har mandatperiod läsår, samt
- väljs endast till de år då Lundakarnevalen är (vart fjärde år).

Filip Larsson jämkade sig med yrkandet.

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade motionen i sin helhet.

I) Inköp av Hacke Hackspett maskotdräkt och ny post "maskot"

Mötet gick från §20:B till §20:I

Mötet gick tillbaka till §20:C

J) Välj redaktörer efter valmötet

Tobias Ljungholm presenterade motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Elin Helmersson presenterade styrelsens svar på motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Tobias Ljungholm yrkade på att ändra till

Redaktör (4)

- bistår chefredaktören i dennes arbete med HeHE,
- ansvarar tillsammans med chefredaktören, picassos och NollU för produktion av nollEguiden, samt
- väljs av styrelsen på rekommendation av informationschefen.



Joakim Magnusson Fredlund yrkade på att ändra till

Redaktör (e.a)

- bistår chefredaktören i dennes arbete med HeHE, samt
- ansvarar tillsammans med chefredaktören, picassos och NollU för produktion av nollEguiden.

Mötet beslutade att gå vidare med Tobias Ljungholm yrkande.

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade motionen i sin helhet.

K) Reglementesändring förtydligande av sophantering

Fredrik Giang presenterade motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Tobias Ljungholm presenterade styrelsens svar på motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla motionen i sin helhet.

L) Förtydligande av SRE-ledamot

Tobias Ljungholm presenterade motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Axel Andersson presenterade styrelsens svar på motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla motionen i sin helhet.

M) Införa representanter från PLED och Inst. som poster i studierådet

Tobias Ljungholm presenterade motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

David Dahlin presenterade styrelsens svar på motionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor till styrelsen.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Joakim Magnusson Fredlund yrkade på att lägga till

att stryka "per läsår" från postbeskrivningen (detta för att istället väljas per kalenderår), samt

att sektionens senast nominerade representanter för E, BME, EIT och BMT väljs till respektive post för kalenderåret 2023.

Tobias Ljungholm jämkade sig med yrkandent.

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade motionen i sin helhet.

Mötet beslutade att välja Jacob Forsell, Robin Bengtsson och Tobias Ljungholm som Representanter till Programledning E.



Mötet beslutade att välja Fremja Ekre som Representant till Programledning BME.

Mötet beslutade att välja Joakim Magnusson Fredlund som Representant till Institutionsstyrelse BMT.

§21 Behandling av propositioner

A) Sektionens firma (andra läsningen)

Elin Helmersson presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

B) Inlämning av verksamhetsberättelser

Elin Helmersson presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

C) Policytillägg i handlingsplan för diskrimineringsärenden

Axel Andersson presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

D) Omstrukturering av näringslivskontakter

David Dahlin presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Styrelsen yrkade på att återremittera propositionen.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

Gabriel Andersson yrkade på att ajournera mötet i 10 minuter från 00:10.

Mötet återupptogs 00:20.

E) Grafisk profil för sektionens dokument

Axel Andersson presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

F) Inköp av kassasystem och ipadhållare

Fredrik Giang presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.



Mötet fick möjlighet till diskussion.

Morris Thånell yrkade på att ändra
från

att köpa in en (1) st Ipad,

till

att köpa in en (1) st surfplatta.

Styrelsen jämkade sig med yrkandet.

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade propositionen i sin helhet.

G) Reglementesändring kallelse till styrelsemöten

Axel Andersson presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Axel Andersson yrkade på att även stryka inköps- och lagerchef från kallelselistan.

Styrelsen jämkade sig med yrkandet.

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade propositionen i sin helhet.

H) Förtydliga kandideringsrätten

Elin Helmersson presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

I) Borttagande av posten skyddsombud med ansvar för fysisk miljö

Mötet gick från §9 till §21:I

Mötet gick tillbaka till §10

J) PEngviner

Axel Lagerstedt presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Mötet beslutade att bifalla propositionen i sin helhet.

K) Styrelsen tecknar firman

Elin Helmersson presenterade propositionen.

Mötet fick möjlighet att ställa frågor.

Mötet fick möjlighet till diskussion.

Robin Bengtsson yrkade på att ändra formuleringen

till



Sektionens firma tecknas av styrelsen eller, om styrelsen så bestämmer, av två eller tre styrelseledamöter, två (2) i förening.

Axel Andersson yrkade på att ändra formuleringen
till

Sektionens firma tecknas av styrelsen eller, om styrelsen så bestämmer, av två eller tre styrelseledamöter gemensamt eller var för sig.

Mötet beslutade att gå vidare med Robin Bengtssons yrkande.

Styrelsen jämkade sig inte med yrkandet.

Mötet beslutade att gå vidare med Robins Bengtsson yrkande.

Mötet beslutade att bifalla den framvaskade propositionen i sin helhet.

L) Tillsätt teknikkfokusansvarig på valmötet

Styrelsen valde att inte lyfta handlingen.

§22 Övrigt

Punkten protokollfördes inte.

§23 Talmannen förklarar mötet avslutat

Talman Theo Nyman förklarade mötet avslutat kl. 01:54.

Theo Nyman
Mötesordförande

Axel Andersson
Mötessekreterare

Anna Hollsten
Justerare

Joakim Magnusson Fredlund
Justerare